
Ikast Andelsboligforening 
Afdeling 11, Stadion Alle 

Referat fra ordinært bestyrelsesmøde, mandag den 9. november kl. 18:30, Stadion Alle 73, 
kælderen.  
 
Til stede: Vibeke Risager-Pedersen, Anna-Mai Warming, Ismail Yalcin, Jan Kristensen, Melahat 
Ünal og Anne Grethe Lehmann. 
 
Dagsorden: 
 

1. Nyt fra Fælles Fremtid på Tværs 
2. Præsentation af afdelingsbestyrelsen 
3. Meddelelse om boligsocial helhedsplan 
4. Samarbejde med FFPT 
5. Fælleshuset 
6. Nyt fra beboere 
7. Evt. 

 
Ad pkt. 1.  
Louise var forhindret i at komme. I stedet kom Vibeke. Hun fortalte om sig selv, og om hvordan det 
går for FFPT projektet 
 
Ad pkt. 2.  
Bestyrelsen og suppleanterne fortalte kort om sig selv, om deres motivation for at være med. Det 
der var fælles for os alle var, at vi vil gøre en forskel.  
 
Ad pkt. 3.  
Formanden fortalte kort om det seminar, han og Anne Grethe deltog i vedr boligsocial 
helhedsplaner. Overordnet set, er beslutningerne taget helt oppefra, men, at vi som bestyrelse 
havde mulighed for at fylde indholdet. Derudover blev der fortalt om, hvordan almene boliger blev 
'født' efter anden verdenskrig samt at vi skulle kigge os om, og finde potentielle 
samarbejdspartnere fra nær og fjern. Helt konkret kom man hjem med en ide om en 
sommerfestival.  
 
Ad pkt.4.  
Mht. FFPT skal bestyrelsen ikke være passiv, og bare nikke ja til alt. Vi skal selv komme med 
forslag, og bidrage til et positivt samarbejde med FFPT projektet. Det er trods alt os, der bor her. 
Efter 2018 skal vi ikke føle et ”tomrum”, når det hele lukker og slukker.  
 
Ad pkt. 5.  
Fælleshusprojektet blev drøftet. Alle er enige om, at FFPT projektet ikke vil give det optimale 
udbytte uden et fælleshus, hvor også de lidt ældre beboere inddrages. Unge har for eksempel ikke 
et sted at se fodboldkampe eller et værested. FFPT må helt sikkert bidrage til finansieringen eller 
aktiviteterne i fælleshuset. Kommunen skal vi nok også have indover. Men vi følger spændt, og er 
glad for FFPT. Formanden vil, til politikerseminaret i januar 2016, nævne de gode sider men også 
bekymringerne til FFPT. Mest det, at man har gået i gang med projektet uden egentlig at have et 
værested. Vi ved godt, at der er en lejlighed, men..: 
 
Ad pkt. 6.  
Ingen punkter 
 
Ad pkt. 7.  
Ingen punkter 
 
Referent: Anna Mai og Ismail 


